
Zápis z porady vedení PřF dne 30. 6. 2009 
 
Přítomní: doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Hejnová, dr. Balej, ing. Lauterbach 
 

1. Děkan informoval o závěrech schůzky k transformační smlouvě. Smlouva platí dále 
v nezměněné podobě. Dojde k jejím drobným úpravám. FF bude i nadále přispívat na 
knihovnu. 

2. Návrh na nový studijní program „Softwarové systémy“ byl stažen z jednání AK. 
Jednání AK o návrhu studijního programu „Učitelství chemie pro SŠ“ bylo přerušeno. 

3. PřF UJEP má nové insignie. Děkan poděkoval všem za spolupráci na návrhu vlastních 
insignií. 

4. V příštím týdnu bude vytištěna studijní brožura, která se bude prodávat studentům při 
zápisech. 

5. Proděkan Pavlík předal informace ze semináře Rady VŠ o hodnocení VŠ.  AV ČR a 
VŠ vyvíjejí snahu na přehodnocení výstupů. Nejvíce ceněny by měly být publikace 
v impaktovaných časopisech. 

6. Proděkan Balej informoval o Rozvojových projektech na rok 2010. PřF získala na 
přístrojové vybavení 3 mil. Kč., čímž dojde k úsporám FRIMu. 

7. Z Rozvojového projektu na rok 2009 PřF získala na scanovací elektronový mikroskop 
částku 3,8 mil. Kč. V současné době se řeší charakter zaměření mikroskopu. 

8. Dne 22. 6. 2009 proběhla výběrová řízení na obsazení akademických míst na katedru 
informatiky, fyziky, biologie a geografie.  

9. Proděkan Balej obdržel ze všech kateder požadovaný plán kvalifikačního růstu. 

10. Do konce září 2009 bude probíhat rekonstrukce velké auly v budově České mládeže 8. 

11. Příští porada vedení bude 25. 8. 2009 v 15 hodin v pracovně děkana. 

 

 

 

 
 
 
 
 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák, CSc. 
                                                                                             děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: Yvona Jůzová 


